

GWC reports QR 120 million net profit in 2025

- Sheikh Mohammed Bin Hamad: Committed to cementing our regional leadership
- Sheikh Abdulla Bin Fahad: Advancing portfolio diversification through integration and expansion
- Matthew Kearns: Scaling an integrated and efficient logistics platform

January 2026 / Doha / Qatar: Gulf Warehousing Company Q.P.S.C (GWC), one of the leading logistics providers in the region, has announced its financial results for the year ended 31 December 2025. The company reported total annual revenues of QR 1.38 billion, operating profits of QR 232 million, and a net profit of QR 120 million, while earnings per share stood at QR 0.205 for the year ended on 31 December 2025. The company's Board of Directors recommended a 10% cash dividend, at QR 0.10 per share.

Sheikh Mohammad Bin Hamad Bin Jassim Bin Jaber Al Thani, GWC chairman, said: "Our focus is on strengthening GWC's leadership by integrating our portfolio of logistics assets and capabilities into a unified offering that serves regional and global markets, while maintaining a disciplined approach to risk and capital allocation and pursuing measured expansion into new operational sectors that enhances our competitive capabilities. This approach supports strong cash generation and financial resilience, enabling the Company to selectively introduce new services that build on existing infrastructure and expertise."

He added: "We will continue to strengthen our leading position in the logistics sector. By aligning growth with the objectives of the Third National Development Strategy and Qatar National Vision 2030, GWC continues to support national economic diversification while optimizing value creation and expanding market share in a disciplined manner."

120 مليون ريال صافي أرباح جي دبليو سي في 2025

- الشيخ محمد بن حمد: ملتزمون بتسيخ ريادةنا اللوجستية في المنطقة
- الشيخ عبد الله بن فهد: نستهدف تنوع محافظتنا الاستثمارية من خلال التكامل والتوسع
- ماتيو كيرنز: تطور منصة لوجستية متكاملة لدعم التوسع والنمو

يناير 2026 \ الدوحة \ قطر: أعلنت شركة الخليج للمخازن ش.م.ع.ق (جي دبليو سي)، إحدى الشركات اللوجستية الرائدة في المنطقة، عن نتائجها المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025 حيث حققت الشركة إجمالي إيرادات سنوية 1.38 مليار ريال قطري وأرباح تشغيلية بلغت 232 مليون ريال قطري، وصافي ربح قدره 120 مليون ريال قطري كما بلغت ربحية السهم 0.205 ريال قطري للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 وأوصى مجلس إدارة الشركة بتوزيع أرباح نقدية للمساهمين بنسبة 10% من القيمة الاسمية لأسهم الشركة بواقع 0.10 ريال قطري لكل سهم.

وقال سعادة الشيخ محمد بن حمد بن جاسم بن جبر آل ثاني، رئيس مجلس إدارة «جي دبليو سي» «نركز على ترسيخ قيادة الشركة من خلال توحيد أصولها وقدراتها اللوجستية ضمن منظومة متكاملة تخدم مختلف الأسواق، مع الالتزام بنهج منضبط في إدارة المخاطر، والتوسع المدروس في قطاعات تشغيلية جديدة بما يعزز القدرات التنافسية، مع الحفاظ على تدفقات نقدية قوية تمكن الشركة من اقتناص الفرص الاستثمارية المحتملة محلياً وإقليمياً وعالمياً».

وأضاف سعادته: «وفي هذا الإطار، تواصل «جي دبليو سي» تعزيز موقعها في قطاع الخدمات اللوجستية، بالتوازي مع الإسهام في تحقيق استراتيجية التنمية الوطنية الثالثة ورؤية قطر الوطنية 2030. ومن خلال هذا المسار، تدعم الشركة تنوع الاقتصاد الوطني وتعظيم القيمة طويلة الأجل، إلى جانب توسيع حصتها السوقية ضمن إطار من الانضباط المالي والاستثماري».

Sheikh Abdulla Bin Fahad Bin Jassim bin Jaber Al-Thani, GWC Managing Director, said: "The Company is implementing a strategy focused on diversifying its investment portfolio, creating added value for shareholders, facilitating trade across regional and international markets, and delivering innovative logistics solutions that support sustainable profitability. Through this approach, we serve the needs of large enterprise customers while empowering small and medium-sized enterprises to scale efficiently."

He added: "This strategy is underpinned by a leadership culture that is highly adaptive to market changes and supported by a solid foundation of integrated assets. Sustainability and responsible business conduct are embedded within our business model, alongside continued investment in technology and innovation to support long-term value creation."

He further added: "We are scaling our e-commerce offering through end-to-end logistics solutions that span the full value chain, from warehousing and inventory management to fulfilment and last-mile delivery. Supported by intelligent systems and an extensive logistics network, this capability allows us to serve online retailers at scale across the GCC, Europe, and the United States with speed and reliability."

In October 2025, GWC acquired a strategic, non-controlling stake in European technology and logistics scale-up Quivo. The investment expands GWC's footprint across three continents and more than 15 cities, enabling homegrown Qatari and GCC brands to gain fast access into major European and US marketplaces and major e-commerce platforms through integrated logistics capabilities that seamlessly connect regional infrastructure with global markets.

وقال سعادة الشيخ عبد الله بن فهد بن جاسم بن جبر آل ثاني، العضو المنتدب لـ«جي دبليو سي» تنفيذ الشركة استراتيجية واضحة تقوم على تنوع محافظتها الاستثمارية وتعظيم القيمة للمساهمين، من خلال تسهيل حركة التجارة عبر الأسواق الإقليمية والدولية، وتقديم حلول لوجستية مبتكرة تدعم الربحية المستدامة».

وأوضح سعادته أن «جي دبليو سي» تلبى متطلبات كبرى الشركات والمؤسسات، مؤكداً إيمان الشركة بالدور المحوري الذي تلعبه الشركات الصغيرة والمتوسطة كمحرك أساسي للنمو، حيث تعمل على تمكينها من التوسع بكفاءة والاستفادة من منظومتها اللوجستية المتكاملة.

وأشار سعادته: «تستند هذه الاستراتيجية إلى ثقافة قيادية قادرة على التكيف مع متغيرات السوق، ومدعومة بقاعدة متينة من الأصول المتكاملة. كما تُدمج الاستدامة وممارسات الأعمال المسؤولة ضمن نموذج أعمال الشركة، إلى جانب الاستثمار المستمر في التكنولوجيا والابتكار لدعم خلق القيمة على المدى الطويل».

وأضاف سعادته أن الشركة تعمل على توسيع خدمات التجارة الإلكترونية عبر حلول لوجستية متكاملة تغطي مختلف مراحل العمليات، من التخزين وإدارة المخزون إلى تنفيذ الطلبات والتسليم في الميل الأخير، موضحاً أن هذه القدرات، المدعومة بأنظمة ذكية وشبكة لوجستية واسعة، تتيح خدمة تجار التجزئة عبر الإنترنت على نطاق واسع في دول مجلس التعاون الخليجي وأوروبا والولايات المتحدة بكفاءة وموثوقية.

وفي أكتوبر 2025 استحوذت "جي دبليو سي" على حصة استراتيجية غير مسيطرة في شركة "كويفو" (Quivo) الأوروبية، المتخصصة في التكنولوجيا والخدمات اللوجستية، ويوسع هذا الاستحواذ حضور "جي دبليو سي" العالمي ليشمل ثلاث قارات وأكثر من 15 مدينة، مما يفتح الأبواب أمام العلامات التجارية القطرية والخليجية للوصول بسرعة إلى أبرز الأسواق الأوروبية والأميركية ومنصات التجارة الإلكترونية عبر قدرات لوجستية متكاملة تربط البنية التحتية الإقليمية بالأسواق العالمية.

Matthew Kearns, GWC's Acting Group CEO, said: "Our priority is to scale the business by transforming our assets into an integrated logistics platform that connects physical infrastructure with digital capability, allowing us to manage growth more effectively and optimize operations as we scale."

He added: "Through interoperability across systems and services, we are improving scalability and consistency across the Group, allowing our integrated platform to support expansion into specialized, high value sectors, with fine art logistics serving as a clear example through our partnership with QC+."

He further added: "This development represents a significant milestone for GWC and reflects Qatar's growing role as a regional center for cultural and creative activity, supported by specialized infrastructure that meets the highest international standards."

GWC has announced, in partnership with QC+, the development of the largest fine art logistics facility in the region, scheduled to be established in the Ras Bufontas Free Zone. The facility will provide museum grade preservation, secure storage, and professional care for artworks and cultural assets, supported by a conservation laboratory, private and shared storage spaces, viewing rooms, and custom bonded areas for art logistics and handling. It will also include learning and collaboration zones designed to advance local expertise in art preservation and management.

- Ends -

About GWC Group

Gulf Warehousing Company Q.P.S.C (GWC) is Qatar's number one logistics and supply chain solutions provider and a trusted industry leader across the GCC. Since its establishment in 2004, GWC has built a reputation for operational excellence, innovation, sustainability, and reliability. With a comprehensive regional network and advanced infrastructure, the company delivers seamless, technology-driven solutions covering warehousing,

وبدوره صرح ماثيو كيرنز، الرئيس التنفيذي لمجموعة جي دبليو سي بالإجابة قائلاً: «تتمثل أولويتنا في توسيع أعمال الشركة من خلال تحويل أصولها إلى منصة لوجستية متكاملة تجمع بين البنية التحتية المادية والقدرات الرقمية، بما يمكننا من إدارة النمو بكفاءة وتحسين العمليات مع التوسع».

وأضاف: «ومن خلال تعزيز التكامل بين الأنظمة والخدمات، نعمل على رفع مستوى القابلية للتوسع والاتساق التشغيلي على مستوى المجموعة، بما يتيح للمنصة المتكاملة التوسع في قطاعات متخصصة عالية القيمة، ويأتي قطاع لوجستيات الفنون مثلاً واضحاً على ذلك من خلال شراكتنا مع شركة QC+»

وتابع: «يمثل هذا المشروع محطة مهمة لـ«جي دبليو سي»، ويعكس تنامي دور دولة قطر كمركز إقليمي للأنشطة الثقافية والإبداعية، مدعوماً ببنية تحتية متخصصة تلبى أعلى المعايير الدولية».

وكانت «جي دبليو سي»، قد أعلنت بالشراكة مع شركة QC+، عن تطوير أكبر منشأة لوجستية متخصصة في مجال الفنون على مستوى المنطقة، والمقرر إنشاؤها في منطقة راس بوفنتاس الحرة. لتقديم خدمات حفظ وصون للأعمال الفنية والأصول الثقافية بمعايير المتاحف العالمية، مع تخزين آمن ورعاية احترافية، مدعوماً بمختبر متخصص للحفظ والترميم، ومساحات تخزين خاصة ومشتركة، وغرف عرض، ومناطق جمركية مخصصة لعمليات نقل الأعمال الفنية كما سيضم المركز مناطق تعليمية وتعاونية تهدف إلى تطوير الخبرات المحلية في مجالي حفظ وإدارة الأعمال الفنية.

- انتهى -

نبذة عن شركة الخليج للمخازن

شركة الخليج للمخازن ش.م.ع.ق (جي دبليو سي) هي المزود الرائد للحلول اللوجستية وحلول سلاسل الإمداد في دولة قطر، كما تُعد الشركات الموثوقة والرائدة في هذا القطاع على مستوى دول مجلس التعاون الخليجي. ومنذ تأسيسها في عام 2004، اكتسبت الشركة سمعة استثنائية في مجال التميز التشغيلي والابتكار والاستدامة والاعتمادية. ويفضل شبيكتها الإقليمية الشاملة ومنشأتها المتقدمة، تقدم الشركة حلولاً منقطعة النظير مدعومة بالتكنولوجيا تشمل التخزين والتوزيع وخدمات الشحن والنقل

distribution, freight forwarding, transportation, and specialized logistics. GWC empowers businesses of all sizes, from entrepreneurs and SMEs to global multinationals, enabling seamless operations and sustainable growth. Notably, GWC was the first Regional Supporter and the Official Logistics Provider for the FIFA World Cup Qatar 2022™, showcasing its world-class capabilities on the global stage.

For more information, visit www.gwcllogistics.com or follow @gwcllogistics

Get in touch:

For media related inquiries, please contact us at +974 33211010 or by email at media@gwcllogistics.com



والخدمات اللوجستية المتخصصة. وتعمل "جي دبليو سي" على تمكين الشركات باختلاف أحجامها، من رواد الأعمال والشركات الصغيرة والمتوسطة إلى الشركات العالمية متعددة الجنسيات، بما يضمن تعزيز سلاسة العمليات والنمو المستدام. ومن الجدير بالذكر أن "جي دبليو سي" كانت أول داعم إقليمي والمزود اللوجستي الرسمي لبطولة كأس العالم فيفا قطر 2022، ما مكنها من إثبات قدراتها فائقة التطور على المسرح الدولي.

لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة www.gwcllogistics.com أو متابعة الحساب @gwcllogistics

اتصل بنا:

للاستفسارات الإعلامية، يرجى الاتصال على الرقم +97433211010 أو عبر البريد الإلكتروني media@gwcllogistics.com

